

4月30日上海财大(中山北一路)杭州新增雅思考试雅思(IELTS)考试 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/626/2021\\_2022\\_4\\_E6\\_9C\\_8830\\_E6\\_97\\_A5\\_E4\\_c4\\_626774.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/626/2021_2022_4_E6_9C_8830_E6_97_A5_E4_c4_626774.htm)

4月30日上海财大(中山北一路)和杭州新增雅思考试近日，为满足华东地区日益增长的雅思考试需求，英国文化协会(在华东区作为英国领事馆文化教育处运作)和中国教育部考试中心决定于2009年4月30日(星期四)在上海财大中山北一路校区和杭州分别新增一场雅思考试。各场次均已开始接受网上报名，敬请登

陆<http://ielts.etest.net.cn> 查询详情。上海财大中山北一路校区考试的口试时间为4月29日(星期三)和30日(星期四)下午。杭州考试的口试时间为4月30日(星期四)下午和5月1日(星期五)。

New Test Sessions Added in Shanghai SUFE (Zhongshanbeiyi Road) and Hangzhou on 30th April 2009 In response to increasing demand from IELTS candidates in East China, extra IELTS test sessions have been created at Shanghai SUFE - Zhongshanbeiyi Road Campus and Hangzhou IELTS test centres on 30th April 2009. IELTS candidates are able to register for these test sessions at <http://ielts.etest.net.cn>. Speaking test for the Shanghai SUFE - Zhongshanbeiyi Road Campus session will be arranged for Wednesday 29th and Thursday afternoon 30th April. Speaking test for the Hangzhou session will be arranged for the afternoon of Thursday 30th April and Friday 1st May. 相关链接：1月雅思考试网友机经汇总月刊 百考试题特别推荐雅思新手入门指导 2009年4月雅思考试最新信息整理 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 [www.100test.com](http://www.100test.com)